
To: 512e 4122 512e @minvws.nl]
From:

,
i. ( )

Sent: Fri 3/19/2021 1:29:24 PM

Subject: RE: concept mail vaccineren met AstraZenca-vaccin herstarten

Received: Fri 3/19/2021 1:29:24 PM

Dank je!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van: IBEIEEIEEY) BEEN viv o>

Datum: vrijdaz 19 mrt. 2021 2:05 PM

Onderwerp: RE: concept mail vaccineren met AstraZenca-vaccin herstarten

Donel!

var:IEEE5. (NEED) EEE eins 1

Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 13:29

Aan: [EAR AE EES <BEEM eminvws.nl>
Onderwerp: RE: concept mail vaccineren met AstraZenca-vaccin herstarten

Is prima, verzend maar uit mijn mailbox wil je?
Dank!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrijdag 19 mrt. 2021 1:27 PM

Onderwerp: FW: concept mail vaccineren met AstraZenca-vaccin herstarten

1286707

Hierbij een conceptmail opgesteld door team vaccins inzake herstarten vaccineren met AstraZenca. Idee is om deze uit te sturen

naar dezelfde mensen die ook de mail hebben ontvangen over het pauzeren afgelopen zondag. Hierbij ook toegevoegd in bijlage.

Groeten,

5.1.2e

Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 12:52

512e 112 51.2e ) < Dminvws.nl>

8 (BEN) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: concept mail

Ha
BEAR

Zie hierbij — met veel dank aan Nikki - een concept mail voor

Beste allen,

Eerder deze week heb ik jullie geinformeerd over het pauzeren van het vaccineren met AstraZeneca.



1286707

Gisteren is het EMA met resultaten van het onderzoek naar het AstraZeneca-vaccin naar buiten gekomen. Het EMA geeft aan dat

het vaccin veilig en effectief blijft, en dat de voordelen in de vorm van bescherming tegen het coronavirus vele malen groter zijn

dan de risico’s. De minister heeft daarom besloten dat er geen reden is om de pauzeknop ingedrukt te houden. Dit is natuurlijk

goed nieuws! Wij stellen nu dan ook alles in werking om het vaccineren met AstraZenca-vaccin weer te herstarten.

Geannuleerde afspraken

Zorgmedewerkers van wie de afspraak deze week afgezegd is krijgen gedurende het weekend een SMS van de GGD. Zij kunnen

vervolgens een nieuwe afspraak inplannen via het callcenter. Mensen die via de huisarts worden gevaccineerd, worden door

hun huisarts benaderd voor een nieuwe afspraak. Medewerkers en cliénten in de ggz worden geinformeerd door hun instelling als

zij gevaccineerd kunnen worden. In de loop van volgende week zal er weer gevaccineerd worden.

Bijgevoegd vinden jullie de kamerbrief die gisteren naar de kamer is gestuurd en hieronder het persbericht betreffende de herstart

van het AstraZeneca-vaccin.

Met vriendelijke groet,

Persbericht:

Vaccinaties met AstraZeneca shel hervat

Nieuwsbericht | 18-03-2021 | 20:00

Het vaccineren met het coronavaccin van AstraZeneca wordt op korte termijn hervat. Op basis van de nieuwste wetenschappelijke

inzichten vanuit het Europees Medicijnagentschap (EMA) en de Nederlandse Medicijnautoriteit CBG is besloten dat de tijdelijke

pauze, waartoe begin deze week uit voorzorg werd besloten, niet langer nodig is. Dat betekent dat eerder afgezegde afspraken

opnieuw worden ingepland en dat het RIVM weer AstraZeneca-vaccins gaat leveren aan GGD-priklocaties, huisartsen en GGZ-

locaties. Het prikken kan dan in de loop van volgende week starten, meldt minister Hugo de Jonge in een brief aan de Tweede

Kamer.

EMA heeft vandaag bevestigd dat het vaccin van AstraZeneca veilig en effectief is, en dat de voordelen in de vorm van bescherming

tegen het coronavirus vele malen groter zijn dan de risico’s. EMA stelt dat er ten aanzien van meldingen uit andere Europese

landen over ernstige, zeer zeldzame verschijnselen van stolselvorming in combinatie met een verlaagd aantal bloedplaatjes, een

mogelijke link is met het vaccin. De kans dat mensen hierdoor getroffen worden is echter ‘extreem klein’, aldus EMA. Naar

aanleiding van de bevindingen van EMA wordt de bijsluiter van het AstraZeneca-vaccin aangepast.

In heel Europa zijn inmiddels zo’'n 20 miljoen AstraZeneca-prikken gezet. Ruim 300.000 daarvan in Nederland.

Minister De Jonge: “Het AstraZeneca-vaccin is veilig en effectief, zo was en blijft het oordeel van EMA. Het voorkomt besmettingen

en dus ziekte, ziekenhuisopname en sterfte. We hebben afgelopen zondag bewust op de pauzeknop gedrukt, uit voorzorg.

Bijwerkingen zijn er altijd, bij elk vaccin, bij elk geneesmiddel. Vervolgens wil je weten hoe vaak die bijwerkingen optreden en hoe

ernstig ze zijn. En ook hoe de balans uitvalt tussen werking en mogelijke bijwerkingen. De experts hebben daar nog een keer zeer

gedetailleerd naar gekeken. De conclusie is helder en dus kunnen we door met prikken.
Link: Vaccinaties met AstraZeneca snel hervat | Nieuwsbericht | Rijksoverheid.nl


